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Szilvágyi László vagyok a XV. kerületi önkormányzat Városfejlesztési Bizottságának 

elnöke. Mint Önök is tudják a XV. kerületben és az azzal szomszédos kerületekben is nem rég 

elindult több fővárosi közút fejlesztése és rendbetétele.  

Nagyon sok lakossági megkeresést kaptam, hogy bár örülnek a felújításoknak, de az 

azokkal járó forgalmi dugóknak már kevésbé. Abban nincs vita köztünk, hogy az esetek 

túlnyomó többségében ezek a felújítások átmeneti problémákat, dugókat, stb. produkálnak. 

Azonban a jelenleg szóban forgó, megkezdett és részben befejezett felújítások ütemezése 

által, az amúgy is kevés (kerületeket összekötő) kerületi főútvonalak teljesen bedugultak. 

Mivel a Csömöri úti felüljáró felújítás alatt van (aminek sokan, de én személy szerint 

is nagyon örülök), az autós forgalom nagy része, amely a belvárosba akar be, vagy onnan 

kijutni a Rákospalotai határútra, a Kolozsvár utcára/Erzsébet Királyné útjára, illetve az M3 

autópályára terelődik át. A felüljáró felújítása mellett a forgalmat tovább növeli az a tény, 

hogy gyakorlatilag egymás után lettek, vannak létesítve új közlekedési lámpák a Rákospalotai 

Körvasút sor/Kolozsvár utca, Erzsébet Királyné útja/Öv utca, Kolozsvár utca/Széchenyi utcai 

kereszteződésekben, valamint ezek mellett elindult a Bosnyák téren a vágányok rendbetétele, 

illetve a 62 és 69 villamosok vonalán a sínek cseréje is. 

Azzal, hogy ezek a felújítások egyszerre indultak el, például az Erzsébet Királyné 

útján, illetve a Kolozsvár utcán hatványozottan megugrott a közúti forgalom. Az egyik 

kerületi lakó például azt jelezte felém, hogy június 17-én délután a Mexikói út – MÁV telep 

közötti utat a villamospótló busszal kb. 1 óra alatt tudta megtenni a szokásos 15-20 perc alatt. 

Vagyis a jelenlegi helyzetben nem csak az autósok, de a közösségi közlekedést előnyben 

részesítők sem tudták elkerülni a felújításokkal járó dugókat. 

 

Mint képviselő és törzsgyökeres XV. kerületi, személy szerint örülök, hogy sok-sok év után a 

XV. kerület újra része lett Budapestnek, hiszen láthatóan végre itt is elindultak és jelenleg is 

folynak a kerületben felújítások. Természetesen bízom abban, hogy a jelenlegi kormányzati 

megszorítások mellett a kerületet érintő felújítások és fejlesztések folytatódni tudnak. 

 



Mindezek mellett azzal a kéréssel fordulok Önökhöz, felelős vezetőkhöz, hogy a szóban forgó 

felújítási munkálatokat, a már üzemben lévő közlekedési lámpák működését vizsgálják felül 

és optimalizálják azokat, hogy legalább a közösségi közlekedést használók utazási ideje 

csökkenhessen. 
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